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1 Mötets öppnande 
 Jan hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2 Dagordning 

 Dagordningen godkändes 

 

3 Justering av protokoll 

 Mötesprotokoll från 2020-01-15 gicks igenom och godkändes för justering efter 

 tillägget att Benny Johansson var närvarande på mötet. 

 

4 Ekonomi 

 Tillgångar på 927 000 kr och skult på 2 780 000 kr. 

 

5 Fiberekonomi 

Företaget har fått ordning på rutinerna och det fungerar bra. 

 

6 Fiberfrågor  
 Inkoppling till fibernätet sker 6 mars för Elisabeth Noreen, Bollungen 245, 464 63 

 Brålanda och Mette Lütken Johansson, Bollungen 240, 46463 Brålanda. 

 

Entreprenören Conny vill ha en ny lista på fibermedlemmar – Sture fixar det.  

 

 Rickard Pettersson har monterat och kopplat in batteribackup till föreningens 

switchar och det fungerar bra. 

 

På sikt behöver vi byta ut boxar (Kinaboxar) i brunnarna. 
 

 Beslöts att styrelsen godkänner vilka entreprenörer som skall anlitas när en kund skall 

 anslutas till vatten eller fiber. 

 

7 Vattenfrågor 

Diskussion skall föras med vattenföreningen i Källeberg om vattenmätare i Källeberg, 

Brålanda behöver uppgraderas. Om föreningarna kommer överens om att uppgradering 

behöver göras är Sundals-Ryrs vatten- och fiberförening med och betalar. 

 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2Fmaps%2Fsearch%2FBollungen%2B245%3Fentry%3Dgmail%26source%3Dg&data=02%7C01%7Cbenny.larsson%40hv.se%7C169f4f4595634030124608d751f74f0f%7Cbdbf82950fca48548b4b8f57a8ba2815%7C0%7C0%7C637067994933149531&sdata=nnNFd7AukcbmA9ZNsZUTnHAwJvz7QX0ZxiKyC0rnshc%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2Fmaps%2Fsearch%2FBollungen%2B240%3Fentry%3Dgmail%26source%3Dg&data=02%7C01%7Cbenny.larsson%40hv.se%7C9c57ab0e7cdb471abb2308d751f76e66%7Cbdbf82950fca48548b4b8f57a8ba2815%7C0%7C0%7C637067995455105536&sdata=HDJv1qRBHYU0ZeJ2boiwdQBIVfY6dqs3%2BHRIRurbGEY%3D&reserved=0


 Intresseförfrågan om att ansluta sig till vattnet har kommit från Jonas Copland. 

 

 

8 Avtal om föreningens containrar på Roger Isakssons mark 

 Diskussioner pågår om en lösning. 

  

9 Lantmäteriet 

 Jan håller på att sammanställa de sista uppgifterna och skickar sedan in materialet till 

Lantmäteriet. 

  

10 Avstämning inför årsstämman 2020 

Allt går som planerat 

   
11 Nästa möte 

 Nästa möte blir årsstämman. 

 

12 Övriga frågor 

 Inga övriga frågor. 

 

13  Avslutning 
 Avslutade ordföranden mötet. 

 

Justering 2020-05-19   Sundals-Ryr dag som ovan 

 

 

 

 

Jan Theliander   Benny Larsson 

Ordförande    Sekreterare 

 

 


